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Jsem studentka 3. ročníku bakalářského studia oboru
Architektura a stavitelství na Fakultě stavební VŠB-TUO. Do
akademického senátu kandiduji spolu se svojí parťačkou Ladou
Musialovou, společně jsme daly hlavy dohromady a rozhodly se,
že se pokusíme prosadit změny, které povedou ke zlepšení výuky
architektury. 

V současnosti se na naší fakultě angažuji jako pomocná vědecká
síla - pomáhám s přípravou podkladů do výuky nebo například
organizuji exkurze, odkud mě možná někteří znáte. :)

Studium na FAST mě moc baví a naplňuje, ale denně se setkávám
s nedostatky, na které bych ráda upozornila a pokusila se je
změnit.  Tak pro mě hlasuj a pomoz mi tak uskutečnit moje plány!

ČEHO BYCH RÁDA DOSÁHLA?

VÝSTAVY 
Myslím, že pro architekturu je neskutečně důležitá prezentace projektů. Studenti jsou tak vidět a vidět je tak i 
 výsledek studia na naší fakultě. Když budeme vystavovat naše práce, dostaneme se do většího povědomí
veřejnosti a můžeme tak mít jako fakulta větší dosah. O kvalitní projekty z Ateliérové tvorby rozhodně není
nouze, jen je potřeba je jednou za čas posbírat, dát je do rámů, vystavit je a ukázat tak Ostravě, že studium
architektury na FAST stojí za to.

ÚČAST NA WORKSHOPECH, MOŽNOST OKUSIT PRAXI

DÍLNA PRO VYTVÁŘENÍ FYZICKÝCH MODELŮ

TISK

POKUD MÁŠ NA MĚ NĚJAKÉ OTÁZKY, NEVÁHEJ MĚ KONTAKTOVAT!

Každý student architektury touží po tom, aby se mohl podílet na projektech v praxi. Workshopy jsou ideální
možnost, jak si okusit realitu navrhování v různých odvětvích architektury. Chtěla bych, aby se na FAST
pořádalo více workshopů nebo krátkých stáží, do kterých se student bude moci během semestru zapojit a sbírat
tak zkušenosti. 

Konec lepení modelů doma na stole! Co takhle mít na škole modelovnu, ve které si budeme moct slepit
závěrečné modely do ateliérů? Chtěla bych na naší fakultě místo, kde si budeme moci modely vyřezat, slepit a
trávit zde čas jejich vytvářením. Myslím, že modelovna je přesně jedna z těch věcí, která může kvalitu studia
velmi zlepšit. 

Tisk je na FAST jako Pandořina skříňka. Pokaždé, když navštívíte tiskárnu, nevíte, jestli zrovna bude fungovat
nebo ne. Chtěla bych, aby byl tisk spolehlivý, rychlý a bezproblémový. Denně potřebujeme tisknout nemalé
množství výkresů a spolehlivá tiskárna by měla být samozřejmostí. Také bych chtěla prosadit samostatnou
tiskárnu s plotrem do ateliérů, architekti si zaslouží mít tato zařízení po ruce!


